

中英国国际学院  
2021级2021/2022年第二学期（长学期）中方课表  
(复兴校区)

Timetable for Y1 in 2021/2022 Academic Year Semester Two

Section		周一(Mon.)	周二(Tue.)	周三(Wed.)	周四(Thur.)	周五(Fri.)
Morning	一	8:30-9:20	<b>22001220</b> <b>高等数学C(2)</b> Advanced Mathematics C (2) 杨进 Jin Yang 周二1-2节 <b>T203</b> 2021级工商 Y1 BM			<b>39000030</b> <b>思想道德修养与法律基础</b> Moral Education and Basic Law 陈东利 Chen Dongli 周五2-4节 <b>T301</b> 2021级所有学生 Y1 All students
	二	9:30-10:20				
	三	10:30-11:20				
	四	11:30-12:20				
	五	12:30-13:20				
Afternoon	六	13:30-14:20	<b>体育PE</b> 2021级机械+会展 (ME+EVM) (第一周) 第一周理论课: <b>体操: T501</b> <b>篮球 橄榄球: T201</b>	<b>39000020</b> <b>形势与政策(II)</b> Situation and Policy 张卫 Joyce Zhang 周三6-7节 <b>T301</b> 2021级所有学生 Y1 All students	<b>22001220</b> <b>高等数学C(2)</b> Advanced Mathematics C (2) 杨进 Jin Yang 周四6-8节 <b>T202</b> 2021级工商 Y1 BM	
	七	14:30-15:20				
	八	15:30-16:20				
	九	16:30-17:20				
Evening	十	18:00-18:45		<b>41000010</b> <b>军事理论</b> 庄园,关滑琦,邢青,张卫 周三10-11节 <b>T501</b> 2021级所有学生 Y1 All students		
	十一	18:50-19:35				
	十二	19:40-20:25				

备注:

(1) "高等数学C(2)" (共15周, 2月21日一周至5月30日一周)

No.1 Advanced Mathematics C(2), the total of 15 weeks, Date: the week of Feb.21st to the week of May.30th.

(2) "思想道德修养与法律基础" (共15周, 2月21日一周至5月30日一周)

No.2 Moral Education and Basic Law, the total of 15 weeks, Date: the week of Feb.21st to the week of May.30th.

(3) "形势与政策(II)" (共8周, 2月21日一周至4月11日一周)

No.3 Situation and Policy, the total of 8 weeks, Date: the week of Feb.21st to the week of Apr.11th.

(4) "程序设计及实践C" (共15周, 2月21日一周至5月30日一周)

No.4 C Programming and Practice, the total of 15 weeks, Date: the week of Feb.21st to the week of May.30th.

(5) "普通化学B" (共15周, 2月21日一周至5月30日一周)

No.5 General Chemistry, the total of 15 weeks, Date: the week of Feb.21st to the week of May.30th.

(6) "线性代数B" (共15周, 2月21日一周至5月30日一周)

No.6 Linear Algebra, the total of 15 weeks, Date: the week of Feb.21st to the week of May.30th.

(7) "军事理论" (共8周, 2月21日一周至4月11日一周)

No.7 Military Theory, the total of 8 weeks, Date: the week of Feb.21st to the week of Apr.11th.

中英国际学院  
2020级2021/2022年第二学期（长学期）中方课表  
(复兴校区)

Timetable for Y2 in 2021/2022 Academic Year Semester Two

Section		周一(Mon.)	周二(Tue.)	周三(Wed.)	周四(Thur.)	周五(Fri.)
Morning	一	8:30-9:20	<b>24003190</b> <b>机械工程设计1</b> <b>Mechanical Engineering Design 1</b> 周静, 沈伟 Zhou Jing, Shen Wei 周二1-3节 <b>T303</b> 2020级机械 Y2 ME	<b>13002332</b> <b>运筹学B</b> Operations Research B <b>T205</b> 张凯 Zhang Kai 周二2-4节 2020级工商 Y2 BM	<b>12000733</b> <b>信号与系统(双语)</b> Digital Signalling System A(Bilingual) 许维东 Xu Weidong 周三1-4节 <b>T202</b> 2020级电子 Y2 EEE	<b>24003510</b> <b>财务会计学概论(英)</b> Financial Accounting (English) 孙林健 Jane Sun 周五2-4节 <b>T202</b> 2020级工商 Y2 BM
	二	9:30-10:20				
	三	10:30-11:20				
	四	11:30-12:20				
	五	12:30-13:20				
Afternoon	六	13:30-14:20	<b>39000070</b> <b>毛泽东思想和中国特色社会主义理论体系概论(II)</b> An Introduction to Mao Zedong Thoughts and the Theoretical System of Socialism with Chinese Characteristics (II) 赵文东 Zhao Wendong 周一 6-8节 <b>T301</b> 2020级所有学生 Y2 All students		<b>体育PE</b> (会展专业+工商专业) (EVM+BM) 操场/体操房 第一周理论课: <b>体操: T502</b> <b>足球: T301</b>	
	七	14:30-15:20				
	八	15:30-16:20				
	九	16:30-17:20				
Evening	十	18:00-18:45			<b>体育PE</b> (机械专业+电子专业) (ME+EEE) 操场/体操房 第一周理论课: <b>体操: T402</b> <b>足球: T301</b> <b>篮球: T601</b>	
	十一	18:50-19:35				
	十二	19:40-20:25				

备注:

- (1) "程序设计及实践C" (共15周, 2月21日一周至5月30日一周)  
No.1 C Programming and Practice, the total of 15 weeks, Date: the week of Feb.21st to the week of May.30th.
- (2) "毛泽东思想和中国特色社会主义理论体系概论(II)" (共15周, 2月21日一周至5月30日一周)  
No.2 An Introduction to Mao Zedong Thoughts and the Theoretical System of Socialism with Chinese Characteristics (II), the total of 15 weeks, Date: the week of Feb.21st to the week of May.30th.
- (3) "机械工程设计1" (共15周, 2月21日一周至5月30日一周, 1-10周3学时/周, 11-15周6学时/周)  
No.3 Mechanical Engineering Design 1, the total of 15 weeks, Date: the week of Feb.21st to the week of May.30th. Week 1-Week 10 three teaching hours/week, Week 11-Week 15 six teaching hours/week.
- (4) "运筹学B" (共15周, 2月21日一周至5月30日一周)  
No.4 Operations Research B, the total of 15 weeks, Date: the week of Febr.21st to the week of May.30th.
- (5) "信号与系统(双语)" (共11周, 2月21日一周至5月2日一周)  
No.5 Digital Signalling System A(Bilingual), the total of 11 weeks, Date: the week of Feb.21st to the week of May.2nd.
- (6) "财务会计学(英)" (共15周, 2月21日一周至5月30日一周)  
No.6 Financial Accounting (English), the total of 15 weeks, Date: the week of Feb.21st to the week of May.30th.

中英国际学院  
2019级2021/2022年第二学期（长学期）中方课表  
（复兴校区）

Timetable for Y3 in 2021/2022 Academic Year Semester Two

Section			周一 (Mon.)	周二 (Tue.)	周三 (Wed.)	周四 (Thur.)	周五 (Fri.)
Morning	一	8:30-9:20				<b>24003210</b> <b>机械工程知识2</b> Mechanical Engineering Knowledge 2 麦云飞, 白国振 Mai Yunfei, Bai Guozhen 周四1-4节 <b>T305</b> 2019级机械 Y3 ME	
	二	9:30-10:20					
	三	10:30-11:20					
	四	11:30-12:20					
	五	12:30-13:20					
Afternoon	六	13:30-14:20		<b>13007200</b> <b>Python商务数据分析与决策(英)</b> Python Business Data Analysis and Decision Making 周洋, 张凯 Zhou Yang, Zhang Kai 周二6-8节 <b>T204</b> 2019级工商 Y3BM	<b>24002710</b> <b>运营及供应链管理</b> Operations and supply chain management 陈鑫 Chen Xin 周三6-8节 <b>T204</b> 2019级工商 Y3 BM	<b>24003210</b> <b>机械工程知识2</b> Mechanical Engineering Knowledge 2 麦云飞, 白国振 Mai Yunfei, Bai Guozhen 周四6-7节 <b>T305</b> 2019级机械 Y3 ME	
	七	14:30-15:20					
	八	15:30-16:20					
Evening	九	16:30-17:20					
	十	18:00-18:45					
	十一	18:50-19:35					
	十二	19:40-20:25					

备注: (1) "Python商务数据分析与决策(英)" (共15周, 2月21日一周至5月30日一周)

No.1 Python Business Data Analysis and Decision Making, the total of 15 weeks, Date: the week of Feb. 21st to the week of May. 30th.

(2) "运营及供应链管理" (共15周, 2月21日一周至5月30日一周)

No.2 Operations and supply chain management, the total of 15 weeks, Date: the week of Feb. 21st to the week of May. 30th.

(3) "机械工程知识2" (共15周, 2月21日一周至5月30日一周)

No.3 Mechanical Engineering Knowledge 2, the total of 15 weeks, Date: the week of Feb. 21st to the week of May. 30th.

中英国际学院  
2020/2021学年第一学期（长学期）公选课课表  
（复兴校区）  
Timetable for 2020/2021 Academic Year Semester One

Section		周一 (Mon.)	周二 (Tue.)	周三 (Wed.)	周四 (Thur.)	周五 (Fri.)
Morning	一	8:30-9:20				
	二	9:30-10:20				
	三	10:30-11:20				
	四	11:30-12:20				
	五	12:30-13:20				
Afternoon	六	13:30-14:20				
	七	14:30-15:20				
	八	15:30-16:20				
	九	16:30-17:20				
Evening	十	18:00-18:45	<b>32820070</b> <b>国史概要</b> 杨慧玲 Yang Huiling 星期一第10-12节 多媒体教室 <b>T401</b>			
	十一	18:50-19:35				
	十二	19:40-20:25				

备注：“国史概要”（共11周，2月21日一周至5月2日一周），课程代码32820070，课程性质：通识—综合素养类